



Your Facial Therapy

Natural Lifting Ko-BIDO®

⊕ 60' - 180€

A set of powerful and relaxing gestures.

Promotes blood & lymphatic circulation, reshapes & tones the oval of the face.

Releases muscular tensions that hollow out and mark your face.

Un ensemble de gestes puissants et relaxants.

Favorise la circulation sanguine & lymphatique,
remodelle & tonifie l'ovale du visage.

Libère les tensions musculaires qui creusent et marquent votre visage.

FACIAL DETOX

⊕ 60' - 180€

A complete drainage of toxins and waste products through a very smooth massage.

Strengthens the immune system through the activation of white blood cells while having a relaxing effect on the nervous system and a striking facial glow.

Un drainage complet des toxines et déchets par un massage lent

Renforce le système immunitaire suite à l'activation de globules blancs tout en ayant une action relaxante du système nerveux et un éclat du visage saisissant.

GUASHA

⊕ 60' - 180€

Draining and shaping massage with hot and cold quartz stones.

Eliminates tension and toxins by working on wrinkles and fine lines.

Your skin is brighter, firmer & plumper

Massage drainant et modelant à l'aide de pierres de quartz chaudes et froides.

Élimine les tensions et toxines en travaillant sur les rides et ridules.

Votre peau est plus lumineuse, rafferme & rebondie.

FACE SCULPTING®

⊕ 60' - 180€

To relax and tone the skin muscles.

To activate fluids such as blood and lymphatic circulation to boost cell regeneration.

To tone, contour, eliminate, detoxify, smooth, plump, decongest, relax ...

Pour relaxer et tonifier les muscles peauciers.

Pour activer les fluides tels que les circulations sanguine et lymphatique afin de booster la régénération des cellules. Pour tonifier, galber, éliminer, détoxifier, défroisser, repulper, décongestionner, détendre ...



Naturally turned to the essential,
let your face be your reflection...

Naturellement tournée vers l'essentiel,
laissez votre visage être votre reflet ...

